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V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:
letos ponovno nov oddelek za varstvo otrok• 

Osnutek občinskega proračuna gre v javno razpravo• 

štefka kučan je bila slavnostna govornica na občinski • 
prireditvi za dan žensk v Moravčah

60 let kulturnega društva tine kos Moravče• 



OBČINA MORAVČE
v a b i

vse ljubitelje komedij
v soboto, 27. marca 2010 ob 19. uri
na peto abonmajsko predstavo 
v sezoni 2009/2010 in izven v izvedbi KD 

Groblje s komedijo Charleyeva tetka, 
v Kulturni dom Moravče.

Vstopnice bodo na voljo eno uro pred predstavo 
po 8 EUR.

Vljudno vabljeni!

Obvestila

OBČINA MORAVČE
v a b i

vse ljubitelje komedij na zadnjo 
abonmajsko predstavo v sezoni 

2009/10, ki bo v soboto, 17. apri-
la ob 20 uri v Kulturnem domu Moravče

v izvedbi dramske skupine KŠD Peče, 
s predstavo Carlo Goldoni – Prebrisana 

vdova.
 Vstopnice bodo na voljo v baru Travnar v 

Moravčah deset dni prej po 8 EUR, eno uro pred 
predstavo pa v Kulturnem domu po 9 EUR.

Igrajo: Ajda Lalić, Katjuša Lavrinc, Natalija Jesenšek, 
Primož Urankar, Tomo Kos, Boštjan Mal, Boris Huber, 
Andrej Gabršek, David Primožič in Miha Gabršek. Režija: 
Nuška Mlekuž. Šepetalke: Pavla Lavrinc, Anja Jesenšek. 
Scenografija: Silvo Kos. Maska: Mateja Vesel.

Vljudno vabljeni!

V A B I M O  
vse ljubitelje komedij na premiero 

predstave Prebrisana vdova, ki jo bo 
uprizorila naša dramska skupina. Premiera 

bo 10. aprila 2010 ob 20. uri v dvorani 
Gasilskega doma v Pečah.

Vljudno vabljeni!

Dramska skupina KŠD Peče

ŠPANSKI VEČER
V sredo, 21. aprila 2010, ob 17. 
uri bomo v prostorih osnovne šole 
Jurija Vege Moravče organizirali 
vrsto dejavnosti, ki bodo imele skupno točko pred-
stavitev Španije. 

Učenci pripravljajo program z izdelano sceno, glas-
benimi, plesnimi, gledališkimi, literarnimi in modnimi 
točkami, degustacijo španske jedi ter še nekatera 
presenečenja. Z gosti, ki jim je španska kultura blizu, 
se bomo zapletli v voden pogovor. 

Verjamemo, da vas bo pester program prepričal, in 
vas vljudno vabimo, da se dogodka udeležite. 

Učenci in zaposleni OŠ Jurija Vege Moravče

OBVESTILO IN POZIV OBČANOM ZA PREVZEM GRADBENIH PROJEKTOV
Upravna enota Domžale obvešča, da na podlagi 196. člena Uredbe o upravnem poslovanju (Uradni list RS, št. 
20/2005, 106/2005, 30/2006, 86/2006, 32/2007, 63/2007, 115/2007, 122/2007 in 31/2008), iz zbirk 
dokumentarnega gradiva odbira in izloča gradbene projekte individualnih gradenj, tipskih stanovanjskih in drugih 
objektov, ki jim je potekel rok hrambe, oziroma letnika 1998 in 1999.
Občani, ki jim je bilo izdano gradbeno dovoljenje in se izvod gradbenih projektov nahaja tudi v arhivih Upravne 
enote Domžale, lahko prevzamejo gradbene projekte v času uradnih ur od 2.3.2010 do 31.3.2010.
Prevzem projektov bo v Glavni pisarni Upravne enote Domžale, po predhodnem osebnem dogovoru oziroma naro-
čilu na telefonsko številko 01 72 20 100 int. 270. Ob naročilu morajo stranke navesti točno številko gradbenega 
dovoljenja in ime investitorja. Po poteku roka za prevzem, bodo gradbeni projekti iz navedenega obdobja izločeni 
iz arhiva Upravne enote Domžale in uničeni.
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Novice iz Moravške doline 
Marec 2010, Letnik XI, Številka 3.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat 
letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. 
Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 
1251 Moravče, tel 7232700. Izdajateljski svet: Martin Rebolj 
(predsednik), Franc Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, 
Roman Novak, Janez Vidic. E-poštni naslov moravske.
novice@moravce.si. Odgovorni urednik: Edo Veselko, 
namestnica odgovornega urednika: Vojka Rebolj. Uredniški 
odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, Maja 
Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane 
v razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno 
številko 374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 23. aprila 2010. 
Vaše prispevke pričakujemo do 7. aprila.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR    7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Pomlad nezadržno prodira v naše okolje in po-

čutje. Dnevi so daljši in toplejši, več je svetlobe. Pri 
večini to sproža optimizem, ki je vedno pozitiven.

Najpomembnejši dogodek, ki zadeva le naše 
glasilo in  se je zgodil v preteklih dneh, je bila seja 
izdajateljskega sveta.  Sestavljajo ga šefi občinskih 
političnih strank. Spet se je evidentno pokazalo, da 
politiki razmišljajo drugače. Nekateri so menili, da 
se vsebine časopisa ponavljajo. To je v toliko res, 
kolikor se pač vsako leto sprejema proračun, se pra-
znujejo isti prazniki, se dogaja šola, se v prvih me-
secih leta odvijajo občni zbori društev, poteka po-
mladanska in jesenska liga v nogometu, se rojevajo 
in umirajo ljudje. V uredniškem odboru menimo, da 
je glasilo prvenstveno namenjeno občanom. Ljudje 
morajo biti informirani o dogodkih v okolju v kate-
rem živijo. V življenju pa ni le politika, delo in denar, 
pač pa tudi kultura, šport in zabava. Nič se nam ne 
zdi narobe, če se v časopisu prepozna v članku ali 
na fotografiji kakšno društvo ali aktiven posame-
znik. Po drugi strani pa se zavedamo, da se da vsa-
ka stvar narediti bolje. Veseli bomo vsakega namiga 
ali sugestije, kaj narediti, da bodo Novice lepše in 
boljše. Nedvomno bomo spoštovali dobronamerne 
in koristne nasvete in zahteve izdajateljskega sveta. 
Tako je sprejel sklep, da časopis ne sme obsegati več 
kot 20 strani. Prostor bo tako omejen in, spoštovani 
bralci, s tem morate računati tudi vi. Zgodilo se bo, 
da kakšne novice ali fotografije preprosto ne bomo 
mogli objaviti ali pa jo bomo prisiljeni močno skraj-
šati. Upamo na vaše blagohotno razumevanje. 
Mimogrede, stroške za izdajo časopisa smo, kljub 
splošnemu naraščanju cen, od leta 2007 radikalno 
zmanjšali.

Želimo vam prijetno branje in lepe praznike!
Odgovorni urednik

3marec 2010



Županova stran

Letos ponovno nov 
oddelek za varstvo otrok

G. župan, pred kratkim je OS sprejel osnutek pro-
računa za leto 2010. Ali bodo jesenske lokalne 
volitve vplivale na proračun?

Ne, mislim, da ne. Je pa res, da je pred nami pomemb-
no proračunsko leto predvsem zato, ker je potrebno, 
da pravilno razporedimo razpoložljiva in seveda ome-
jena finančna sredstva. Vseh želja in potreb občanov 
enostavno ne bo mogoče izpolniti in nujno se moramo 
odločiti za prioritete.

Za katere gre?

Nadaljevali bomo z izgradnjo cestne in komunalne 
infrastrukture. Za ta namen je načrtovan znaten del 
občinskega proračuna.

Verjetno pa drži dejstvo, da je velik del določen 
že s predpisanimi obveznostmi?

Res je. Vzemimo za primer otroško varstvo in šolstvo. 
Letos bomo ponovno zagotovili nov prostor za dodaten 
oddelek za varstvo predšolskih otrok. Skratka varstvo, 
šola in prevozi bodo zahtevali 1,034 milijona evrov ali 
skoraj četrtino proračuna.

Slutiti je, da sam občinski proračun ne bo zago-
tavljal dovolj sredstev? 

Ravno zato pa zadnja leta vlagamo veliko truda in 
časa, da bi dobili dodatna sredstva iz evropskih struk-
turnih in kohezijskih skladov. Za gradnjo knjižnice, ki 
je v letošnjem planu, smo pridobili 200 tisoč evrov iz 
evropskih strukturnih skladov. Dalje, pripravljena je 
dokumentacija za prijavo na razpis iz programa za 
razvoj podeželja. V mislih imam investicijo v več na-
menski objekt v Pečah, kjer bi začeli z deli leta 2011 in 
jih dokončali leto kasneje. V tem kraju planiramo tudi 
gradnjo kanalizacije in lokalne čistilne naprave.

Kako pa je z vodovodi?

 Skoraj vse je pripravljeno za prijavo na razpis Mi-
nistrstva za okolje in prostor za gradnjo naslednjih 
vodovodov: Soteska-Podstran-Dole pri Krašcah; 
Podgorica-Peče; Hrastnik-Kal-Tlačnica; Podbrdo-
Grmače-Dešen. Pozabiti pa ne smem tudi na ureditev 
novega vodnega vira blizu Moravč. Vrednost vseh teh 
vlaganj presega 3 milijone evrov. Nadejamo se 85% 
nepovratnih sredstev, podpis pogodbe pa pričakujemo 
v drugi polovici tega leta. Gre za skupen projekt več 

Pogovor z županom Martinom Reboljem

občin.
Aktivnosti povezane z gradnjo kanalizacije v Morav-
čah in zahodnem delu doline, pa, žal počasneje kot si 
želim, še vedno potekajo.

Občani se sprašujejo kako je z izdelavo občin-
skega prostorskega načrta (OPN). Ali res ne gre 
hitreje? 

Sredstva za ta namen so v proračunu zagotovljena. 
Toda škarje in platno sta v rokah države. Skoraj 190 
občin v Sloveniji čaka na smernice okoljskega in dru-
gih ministrstev. Tudi sam sem prepričan, da postopki 
potekajo prepočasi in predolgo.

Kako pa je v proračunu poskrbljeno za druga 
področja našega življenja?

Sredstva smo, po načelih gospodarnosti in racional-
nosti, namenili tudi kulturi, športu, turizmu, sociali 
in nevladnim organizacijam. Razumljivo je, da vsi s 
predlaganim proračunom ne bodo zadovoljni. To se 
dogaja, ko so sredstva omejena. Omejena pa so pra-
viloma vselej. Mislim pa, da, če realno primerjamo 
stanje v občini danes s stanjem pred nekaj leti, smo z 
realiziranim v resnici lahko zadovoljni.

Ni razloga, da bi izpustili večno temo. Je kaj 
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Kaj meni podžupan

novega v zvezi z domom starejših?

V zvezi z izdajo gradbenega dovoljenja je bila opravlje-
na še ena ustna obravnava na upravni enoti. Upravni 
organ je smatral, da je predložena dokumentacija v 
popolnosti izdelana v skladu s prostorskimi akti, stan-
dardi in predpisi, ki veljajo za gradnjo objektov. Opra-
vljena je bila tudi revizija projektov. Upravni organ 
tako pošilja pritožbo z vsemi dokumenti pristojnemu 

Vsem občankam in občanom želim vesele 
velikonočne praznike!

Martin Rebolj, župan

drugo stopenjskemu organu v reševanje. Upamo, da 
bo dovoljenje izdano do konca aprila.

EV

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Za nami je 28. redna seja 
Občinskega sveta občine 
Moravče. Osrednja toč-
ka dnevnega reda je bila, 
obravnava osnutka odloka o proračunu občine Mo-
ravče za leto 2010. Župan Martin Rebolj je predstavil 
osnutek odloka ter podrobno obrazložil posamezne 
postavke. Odgovorno lahko trdimo, da bo letošnji pro-
račun eden najboljših, kar smo jih koalicijske stranke, 
v sestavi SD, SDS in LDS z veliko truda in usklajevanj, 
uspele pripraviti in  bo v veliki meri zadovoljil želje in 
potrebe naših občank in občanov. Največ pozornosti 
smo namenili investicijam s katerimi želimo dokončati 
začeta dela ter odpreti nekaj novih, ki bodo izvedena 
v letošnjem in prihodnih letih. V naslednjem tednu gre 
osnutek odloka v obravnavo na posamezna delovna te-

lesa, ki ga bodo temeljito pregledala ter dala nanj svoje 
pobude in pripombe. V času javne obravnave bo osnutek 
proračuna predstavljen tudi po posameznih krajevnih 
skupnostih. V koaliciji si želimo čim večje udeležbe na 
teh predstavitvah, saj bodo občani s svojimi predlogi 
in pripombami prispevali k njegovemu izboljšanju. 
Zavedamo se, da krajani najbolje poznajo probleme in 
potrebe po investicijah v njihovem okolju. Seveda pa 
je jasno, da vseh želja ne moremo izpolniti naenkrat. 
Če se ozremo na preteklo obdobje, lahko ugotovimo, 
ogromen napredek naše občine. Imamo mnogo novih 
cest, vodovodov ter ostale infrastrukture, ki nas uvršča 
med komunalno najbolje urejene podeželske občine. 
V koaliciji si želimo, da v najkrajšem času pridobimo 
tudi dokončno gradbeno dovoljenje za izgradnjo doma 
starejših občanov ter gradbeno dovoljenje za izgradnjo, 
težko pričakovane in nujno potrebne, trgovine Tuš v 
Moravčah. Vsi si želimo, da bi se na tej poti srečevali z 
manj problemi in nasprotovanji k želenemu hitrejšemu 
razvoju naše občine. Zavedamo se, da si nekateri ne 
želijo sprememb, vendar mora iti razvoj naprej in s tem 
bomo pridobili nova delovna mesta ter izpolnili želje 
mnogih naših občank in občanov.

Ob koncu pa želim vsem vesele velikonočne praznike.

Po treh letih vodenja občine Moravče lahko z zadovolj-
stvom ugotavljamo, da je bila ponovna izvolitev župana 
Martina Rebolja res dobra odločitev, saj občina napreduje 
na vseh področjih. Investicije na cestah in vodovodih so 
se ali se peljejo na vseh koncih občine. Obnovljenih je 
večina obstoječih vodovodnih objektov. Zagotovljen je nov vodni vir, kar bo omogočalo nemoteno vodno 
oskrbo tudi v naslednjih letih. Vse je pripravljeno za začetek gradnje doma, če odmislimo nasprotovanja 
sosedov. V letošnje letu začnemo graditi knjižnico Daneta Zajca v Moravčah. Da pa bo občina lahko na-
daljevala investicije še hitreje, je pripravljeno kar nekaj projektov za pridobitev evropskih sredstev. Podpis 
nekaj teh pogodb pričakujemo še v letošnjem letu. Predlog proračuna občine Moravče za leto 2010 je v 
javni obravnavi in verjamemo, da bo po zaključku tudi sprejet. Glede na razporeditev sredstev v proračunu 
lahko trdimo, da je proračun razvojno naravnan. V pripravo je bilo vloženo veliko truda, saj se bo v leto-
šnjem letu začrtalo kar nekaj projektov, ki se bodo nadaljevali v naslednja leta. To so vsi projekti, ki bodo 
povezani z evropskimi skladi.

Občankam in občanom želimo vesele velikonočne praznike.
OOSD Moravče
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Politika

V Novi Sloveniji, krščanski ljudski stranki, ugotavljamo, da 
je Slovenija v gospodarski, finančni, politični in moralni 
krizi, krizi družine, dela in medsebojnih odnosov. Izvor vseh 
teh kriz je v krizi vrednot. Državljani se zaradi tega čutimo 
ogrožene in negotove. Mnogi so zaskrbljeni, malodušni in 
jezni. Nezadovoljstvo v Sloveniji narašča iz dneva v dan.
Nova Slovenija želi spodbuditi vse državljane k razpravi 
in premisleku o vrednotah, ki smo jih Slovenci vedno vi-
soko spoštovali, sedaj pa izginjajo (družina, domoljubje, 
državljanska zavest, poštenost, delavnost, pravičnost, 
zavzemanje za resnico, solidarnost, etično ravnanje v 
gospodarstvu,  politiki,…).
Zbor ZA vrednote je odgovor in protiutež aktualnemu 
političnemu in gospodarskemu dogajanju v Sloveniji. Je 
spraševanje o tem, katere vrednote so potrebne za obstoj 
humane družbe in slovenskega naroda. Želimo sprožiti 
vseslovensko razpravo o tem, kakšno državo (Slovenijo) 
si želimo.
Prvega Zbora za vrednote, ki ga je pripravila Nova Slo-
venija v Ljubljani v četrtek, 11. marca, se je udeležilo več 
kot 400 udeležencev. Zbor je s posebnim pismom pozdravil 
tudi predsednik Slovenske akademije znanosti in umetnosti 
prof. dr. Jože Trontelj, ki je zapisal: »Modri pobudi NSi gre 
moje spoštljivo priznanje.«  Zbor je nagovoril tudi starosta 
slovenske osamosvojitve in demokracije Ivan Oman, ki je 
opozoril, da je slovenska družba zašla v stanje, ko prezira 

vrednote. Sedanja kriza 
je po njegovem prav 
posledica odklanjanja 
vrednot, med posame-
znimi vrednotami pa je 
izpostavil družino.
Predsednica NSi in pobudnica Zbora za vrednote Ljudmila 
Novak je v začetku opozorila na številne afere v družbi in 
politiki, pri čemer je po njenem ključno vprašanje: „Ali so 
nas številne afere in ravnanja nekaterih politikov napra-
vili brezbrižne in otopele za vse, kar se dogaja okoli nas? 
Vprašamo se lahko, ali gre v Sloveniji za razpad vrednot, 
za razpad zaupanja v državo, njene institucije in organe, 
predvsem pa za razpad človekovega etičnega ravnanja?« 
Občini Moravče je gospod župan končno predstavil pro-
račun za letošnje leto. Iz osnutka proračuna je razvidno, 
da občinska oblast deli predvolilne bonbončke in namenja 
denar za nekatere investicije, ki jih prejšnja leta nikakor 
ni želela podpirati. Glede na čas, v katerem bo letos pro-
račun sprejet, se ve, da so to samo predvolilne obljube, ki 
ne bodo mogle biti uresničene. Kam je usmerjen kompas 
sedanjega moravškega župana? - Vladati za vsako ceno. 
Zato se sprašujemo, v kolikšni meri je ta proračun namenjen 
občanom, da bi bilo življenje v občini bolj kakovostno in 
prijazno za vse občane.

OO NSi Moravče

OO SLS Moravče je v mesecu marcu izpeljala 
redni občni zbor. Po sprejetih poročilih se je 
razvila živahna razprava. Najprej je tekla bese-
da o razmerah na kmetijskem področju, saj že 
kar nekaj let ni finančnih sredstev v proračunu 
občine, čeprav lokalne skupnosti lahko za kme-
tijstvo namenijo sredstva, in sicer v obliki za 
investicije v kmetijstvu. Dejstvu, da ima občina 
mačehovski odnos do kmetijstva, je v celoti 
pritrditi, na kar kaže dejstvo, da od leta 2007 
predsednik komisije ki vodi občinski odbor za 
kmetijstvo, ni sklical niti enega sestanka, kjer 
bi se obravnavala problematika v kmetijstvu na 
splošno, in kjer bi se skušalo vsaj na nek način 
pomagati kmetijstvu. Nadalje se je postavilo 
vprašanje, kdo na občini je sestavil seznam za 
pridobitev statusa OMD, saj so bili pred leti vsi 
kmetje, ki imajo zemljišča v k.o. Krašce in k.o. 
Moravče izključeni iz statusa OMD. Beseda je 
nadalje tekla okrog Kmetijske zadruge ter njene 
lokacije in predvidene selitve. Namreč župan v 
zamenjavo za izselitev, ponuja zemljišče na loka-
ciji, ki pa ni last občine in niti ni v prostorskem 
planu. Gre za zemljišče – odkopne jame Termita, 
ki se šele zasipajo in je ta lokacija že iz tega sta-
lišča neprimerna. Postavljeno je bilo vprašanje, 
kaj je izgradnjo Doma za starejše občane in, ali je 
občina že rešila problem s sosedi in če ne, kako 
je potem pridobila gradbeno dovoljenje. Sogla-

sno pa v OO SLS 
Moravče  podpi-
ramo izgradnjo 
doma, le lokacija 
je neustrezna. V 
nadaljevanju je 
sledila razprava o zadevi »Baričevič« in s to za-
devo povezane osebe. Glede Družinskega zako-
nika menimo, da so nekateri členi pomanjkljivi 
npr. pri posvojitvi ni nikjer navedeno, da naj bi 
v slučaju, da otroci izgubijo starše, imeli pred-
nostno pravico posvojitve stari starši. Odločno 
v OO SLS Moravče  nasprotujemo posvojitev 
otrok istospolnih partnerjev, saj se s tem rušijo 
tradicionalne družine in jih postavlja v neenak 
položaj. Čeprav je ta zakon nujno potreben in 
ima kar nekaj dobrih rešitev, bi ga bilo treba v 
nekaterih členih spremeniti. 

V obravnavi je osnutek Odloka o proračunu 
občine za leto 2010, iz katerega je med drugim 
razvidno, da za Krajevno skupnost Dešen, torej 
za zelo hribovito območje, ne predvideva prav 
nobena investicija, ali kakršna koli izgradnja. 

Ob praznovanju največjega krščanskega pra-
znika VELIKE NOČI, pa vsem želimo, da vam 
prinese mir.

OO SLS Moravče
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Politika

www.moravce. si

V četrtek 11.3.2010. smo se zbrali v Domžalah 
predsedniki posameznih občinskih odborov iz 
območja upravne enote Domžale. V začetku je 
tekla beseda o stanju v državi. Naše mnenje je, 
da vlada premalo pozornosti namenja resničnim 
in vsakodnevnim problemom v Sloveniji, ki so 
rezultat splošne gospodarske krize v svetu. Žal 
pa je ta kriza še v večji meri prizadela nas zaradi 
naših notranjih finančnih težav. Banke žal svojega 
dela ne opravljajo tako, da bi z njihovo pomočjo 
podjetja pospešila razvoj, ker ni obratnih sredstev, 
banke pa so v veliki meri, svoj kapital v preteklosti 
usmerile v razne finančne naložbe, kot je nakup 
vrednostnih papirjev ter posojila posameznikom 
za prevzem podjetji, kar je gospodarstvo pripeljalo 
v zelo težak položaj. Posledica zgoraj navedenih 
dejstev je zaostanek v razvoju in  investicijah, 
ki so nujno potrebne, če želimo konkurirati na 
razvitih trgih.

Kljub zelo resni situaciji, ko je mnogo delavcev 

izgubilo delo, pa 
smo priče stalnim 
razprtijam ter afe-
ram.  V trenutni 
neugodni situaciji 
pričakujemo, da 
vse stranke, ne 
glede na politično 
pripadnost, po svojih najboljših močeh prispe-
vajo s svojim znanjem in delom v parlamentu, da 
se sprejmejo zakoni in ukrepi, ki bodo v pomoč 
gospodarstvu, kajti le novi izdelki z večjo dodano 
vrednostjo nam lahko zagotovijo blaginjo in od-
piranje novih delovnih mest. Beseda je tekla tudi 
o prihajajočih lokalnih volitvah. Naša naloga je, 
da pridobimo dobre in sposobne kadre, ki bodo 
z svojim delom ter znanjem v občinskih svetih 
ter na drugih funkcijah, prispevali k hitrejšemu 
napredku in razvoju naših lokalih skupnosti.

OO LDS Moravče

Kljub izredno dolgemu dnevnemu redu je 28. redna seja 
OS, tudi zaradi dobrega vodenja, potekala tekoče in hi-
tro.
Ker občina ni sprejela proračuna za tekoče leto pred 1.1. 
2010 in ker je le-ta v postopku sprejemanja, ki pa ne bo 
končan do 31. marca, je moral občinski svet sprejeti sklep o 
začasnem financiranju občinskega proračuna. To pomeni, 
da je obseg financiranja določen z obsegom realiziranega 
proračuna v enakem obdobju preteklega leta. Predpisi 
določajo, da občina ne more pričeti z novimi investicijami, 
ampak lahko dokonča začete v višini prenesenih sredstev 
iz prejšnjega leta.
Po tem, ko je župan razložil osnutek proračuna za tekoče 
leto, so svetniki z devetimi glasovi »za« in tremi »proti«, 
sprejeli sklep, da je dokument primerna osnova za nadalj-
njo 30 dnevno obravnavo. Pomembno je dejstvo, da bodo 
občani z osnutkom seznanjeni na zborih krajevnih skupno-

Poročilo z 28. redne seje občinskega sveta

Osnutek občinskega proračuna gre v javno razpravo

sti in bodo lahko tako, še posebej v zvezi z načrtovanimi 
naložbami, podali svoja mnenja in vplivali na morebitne 
spremembe.
Pred občinskim praznikom so svetniki, na predlog ustre-
zne komisije, soglasno potrdili sklep o podelitvi priznanj. 
Odločili so, da občinsko plaketo prejme Ivan Avbelj iz 
Peč, priznanji pa Vojko Zajc s Pogleda in Jože Setničar iz 
Kresnic. Čestitamo!
V nadaljevanju so bili sprejeti sklepi, ki so se nanašali na 
Glasbeno šolo Domžale, Osnovno šolo Roje in Knjižnico 
Daneta Zajca v Moravčah. Ker Stanovanjski zakon in na 
tej osnovi sprejet Pravilnik o dodeljevanju neprofitnih sta-
novanj na nivoju države natančno določata postopke, so 
svetniki ocenili, da ni potrebe še po občinskem pravilniku 
in tako njegovo veljavnost preklicali. 

EV

Poročilo z izredne seje občinskega sveta

Občinski svetniki pa so se zbrali tudi na izredni seji, kjer so na edini točki dnevnega reda sprejeli sklep, da potrjujejo 
»izdelan dokument identifikacije investicijskega projekta za projekt Objekt za gasilstvo, šport in rekreacijo Peče«. 
Kaj se skriva za tako zapletenim sklepom? Gre enostavno za to, da se bo občina prijavila na razpis kmetijskega mi-
nistrstva in konkurirala za sredstva v okviru Programa razvoja podeželja. Tako bo, če bo prijava uspešna,  dokončan 
večnamenski objekt, ki bo Pečanom omogočil bogatejše društveno, družabno, kulturno in športno življenje. Celotna 
vrednost naložbe bo 162 tisoč evrov, ob lastni udeležbi 97 tisoč pa se pričakuje še 65 tisoč nepovratnih iz razpisa. 
Naložba bo realizirana v letu 2012.

EV
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Občina

Ali je kdo izmed občinskih 
svetnikov prijavil občino 
Kosovi komisiji?

Očistimo Slovenijo
V organizaciji društva Ekologi brez meja bo 17. aprila 2010 potekala največja vseslovenska prostovoljna okoljska 
akcija Očistimo Slovenijo v enem dnevu!, s katero želimo v enem dnevu Slovenijo očistiti preko 20.000 ton 
komunalnih odpadkov. Poleg čiščenja divjih odlagališč bomo organizirali tudi čiščenje razpršenih odpadkov v 
okolici šol, vrtcev, v mestnih središčih, na sprehajalnih in pohodniških poteh. S projektom želimo vsaj 200.000 
prostovoljcev za en dan povezati v želji prispevati k čistejšemu okolju v naši državi. 
Želimo, da se letos VSI združimo v enem dnevu in s tem pokažemo, da smo lahko skupaj močnejši, da nam je 
mar za okolje in da si želimo sprememb na tem področju. Večja masa ljudi ima večji učinek. Datuma znotraj 
občine ni tako zelo težko spremeniti, kot pa datuma skupne akcije. V okviru projekta želimo do aprila popisati in 
kartirati čim večje število divjih odlagališč.

Pridružite se nam. Skupaj nam bo uspelo.

Kontaktna oseba s strani občine, ki bo poskrbela tudi za delovne rokavice, vreče in odvoz odpadkov, je Franci 
Kos E: franci.kos@moravce.si tel. 051-351-734

Vprašanje 
bo ostalo 
brez pravega 
odgovora, saj 
takih podatkov 
ni mogoče 
dobiti. Dejstvo 
pa je, da je 
bila prijava 
podana in da 
je bil odgovor 
poslan tudi 
občinskemu 
svetu. Šlo 
naj bi za 
nepravilnosti 
pri prodaji 
stanovanj 
občine 
Moravče. 
Objavljamo 
faksimile 
dopisa 
komisije.

EV
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Občina

Štefka Kučan je bila slavnostna govornica 
na občinski prireditvi za dan žensk v Moravčah

Kulturni dom Moravče je ob mednarodnem prazniku dneva 
žena poln obiskovalcev sprejel visoka gosta, Štefko Kučan 
in nekdanjega predsednikadržave Milana Kučana. 
Obiskovalce je najprej pozdravil župan Martin Rebolj, še s 
posebno izbranimi besedami slavljenke, vse žene, matere 
in dekleta ter oba visoka gosta. Slavnostni govor je pripadal 
Štefki Kučan. Govorila je o pomenu žensk v vsakdanjem 
življenju, o njihovem vztrajnem prizadevanju, pa čeprav 
velikokrat za visoko ceno, za priznanje enakih pravic pred 
stotimi leti in še danes in o posebej uspešnih ženskah.  
Izkazalo se je, da ji tudi znamenitosti in znani ljudje naše 
občine niso tuji. Po govoru so gospo Kučan obkrožili otroci 
in skupaj so zaplesali. Vsakemu je žena bivšega predse-
dnika države namenila cvet iz svojega šopka.
Osnovna šola se je zopet izkazala in obiskovalci so z nav-
dušenjem ploskali: skupini Žogic pod vodstvom mentoric 
Ane Gerčar in Tine Rijavec, pevskemu zboru Mali kos, pod 

Nastopili so tudi osnovnošolci pod vodstvom Barbare Fale.

V ospredju med gledalci od deste proti levi: Štefka Kučan, bivši predsednik države, Milan Kučan, župan Martin Rebolj

vodstvom Mojce Malovrh in glasbenemu krožku prvega 
razreda, pod vodstvom Barbare Fale. Spet so se dobro od-
rezali mladi harmonikarji pod vodstvom Marjana Smrkolja in 
Folklorna skupina OŠ ter TD z mentorico Marijo Gotar. Slišali 
smo Peški pod taktirko Mira Capudra in ansambel Na gas. 
Plesalca Jasmina Vesel in Matjaž Livk sta poskrbela spre-
membo. Mešani pevski zbor upokojencev pod vodstvom 
Milana Kokalja je zapel ob spremljavi Moravškega tria. Za 
veselo razpoloženje sta poskrbela tudi Strašna Jožeta. Lepo 
so gledalci pospremili Belo nevesto, ki jo je zapel seveda 
Petrič  ob spremljavi obiskovalcev. Program sta povezovali 
Tina Žnidar In Irena Ravnikar. Lep večer so zaključili Svetlini.  
V avli pa se je druženje nadaljevalo še dolgo.
Nekdo od obiskovalcev je omenil, da bi bilo dobro, da bi 
prireditev še naslednji dan ponovili. Hvala vsem nastopa-
jočim in hvala vsem številnim obiskovalcem.

RV
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Policija svetuje

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikVOŽNJA V NASPROTNI SMERI 
JE IZREDNO NEVARNA

Ker se v zadnjem času pogosto dogaja, da vozniki na 
avtocestah vozijo v napačno smer, naj nekaj besed v 
tokratni številki Moravških novic namenimo tej tema-
tiki.
Vožnja v nasprotni smeri je izredno nevarna, prepo-
vedana je tudi z zakonom. Zakon o varnosti cestnega 
prometa v 26. členu  določa, da je na cesti, ki ima dva 
ali več označenih prometnih pasov za vožnjo v eno smer, 
prepovedano voziti v nasprotni smeri.

Preventivni nasveti voznikom, ki vozijo v na-
sprotno smer
Če voznik ugotovi, da se po avtocesti pelje v napačno smer, 
naj vozilo takoj ustavi (po možnosti izven vozišča in tako, 
da ne ogroža sebe in drugih prometnih udeležencev).
Voznik naj obvesti policijo, ki bo poskrbela za ustrezno 
zavarovanje kraja.

Preventivni nasveti drugim voznikom
 Če so vozniki obveščeni, da jim po avtocesti iz nasprotne 
smeri prihaja vozilo, naj zmanjšajo hitrost, po potrebi 
vključijo vse štiri smerne utripalke in vozijo še posebej 
previdno!
Vozijo naj po desnem smernem vozišču in naj ne prehi-
tevajo.
O voznikih, ki vozijo v nasprotno smer, naj obvestijo po-
licijo.

Najpogostejši razlogi za vožnjo v nasprotno 
smer po avtocestah:

namerna vožnja v nasprotno smer (neupoštevanje • 
prometne signalizacije, objestna vožnja, stave)
vožnja pod vplivom alkohola ali mamil oziroma dru-• 
gih psihoaktivnih snovi (voznik se ne zaveda svojega 
dejanja)

slabše psihofizične sposobnosti za vožnjo (zlasti neka-• 
teri starejši občani niso vajeni vožnje po avtocestah in 
nehote zapeljejo v nasprotno smer po avtocesti

Ukrepi policistov
Policisti kršitve neposredno zaznajo sami ali pa jih o tem 
obvestijo vozniki, ki so kršitev opazili. V takšnih primerih 
poskušajo policisti nevarnega voznika čim prej ustaviti 
in vozilo odstraniti na odstavni pas oz. drug primeren 
prostor. 
O nevarnosti, ki grozim drugim voznikom, obveščajo me-
dije (npr. radie) in upravljavca ceste. 
Lahko tudi upočasnijo in po potrebi preusmerijo promet, 
kraj zaustavitve vozila (npr. na odstavnem pasu) primerno 
zavarujejo idr. 
Kršitelju določijo sankcijo in poskrbijo za varen odvoz vo-
zila. Če kršitelja ne izsledijo takoj, začnejo zbirati dejstva o 
okoliščinah prekrška, ki so potrebna za prekrškovni posto-
pek (npr. s pomočjo obvestil drugih voznikov).

Sankcije
Sankcija za ta prekršek znaša 300 evrov in 5 kazenskih 
točk. 

Statistični podatki
Od 1. januarja do 31. oktobra 2009 so policisti na sloven-
skih cestah (ne gre zgolj za avtoceste) ugotovili 82 kršitev 
člena, ki prepoveduje vožnjo v nasprotno smer, lani v 
enakem obdobju je bilo tovrstnih kršitev 47.
Samo na slovenskih avtocestah pa so se zaradi naspro-
tne smeri vožnje letos (v obdobju od 1. januarja do 17. 
novembra 2009) pripetile štiri prometne nesreče s smrtjo 
udeleženca/ev, v katerih je umrlo skupaj 8 oseb. V lanskem 
letu ni bilo tovrstnih smrtnih nesreč.

www.moravce. si

Redni letni občni zbor KŠD Peče
V soboto, 6.3.2010, smo se člani Kulturno športnega društva 
Peče znova zbrali na rednem letnem občnem zboru. Zbor 
je otvoril Peški oktet, ki je zapel dve pesmi, nato pa smo 
nadaljevali po vnaprej določenem dnevnem redu. Občnega 
zbora se je udeležil tudi župan občine Moravče, Martin 
Rebolj, z ženo Vojko. Skozi poročila smo lahko začutili de-
lovno vnemo, navdušenje in pestrost, ki so v našem društvu 
prisotni na vsakem koraku. KŠD Peče je razmeroma mlado 
društvo, pa vseeno ga lahko z malce samohvale štejemo med 
uspešnejša društva v naši občini, saj skušamo poskrbeti za 

razvoj kraja in dogajanje v le tem. Prav to smo lahko spo-
znali, ne le ob poročilih za preteklo sezono, ampak tudi ob 
planu za prihodnjo. V načrtu imamo namreč novo celove-
černo predstavo, ki si jo boste lahko že v kratkem ogledali, 
tradicionalne spomladanske in jesenske turnirje v malem 
nogometu, narodno-zabavne koncerte, koncerte Peškega 
okteta, skeče, miklavževanje, delavnice, silvestrovanje, tekme 
v skokih z alpskimi smučmi in še kaj se bo našlo. Dogajanje 
v KŠD Peče bo torej tudi vnaprej vsaj toliko pestro, kot je 
bilo do sedaj. Koledar prireditev in aktualna obvestila lahko 
spremljate na naši spletni strani www.pece.si.

A.L.
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Društva

V četrtek, 25. februarja 2010, so imeli Rokodelci redni le-
tni občni zbor, kjer so opravili inventuro dela v preteklem 
letu. Izvedli so vse načrtovane delavnice, na katerih je bilo 
dvestoštirideset udeležencev, sodelovali so na triindvajsetih 
prireditvah. Najbolj odmevne prireditve so bile: razstava 
“Valentin ima ključ od korenin” na domačiji Rus, sode-
lovanje na Rokovnjaški poroki, sejmu Turizem in prosti 
čas na Gospodarskem Razstavišču v Ljubljani. Najbolj 
pa je odmevala televizijska oddaja “Na zdravje”, v kateri 
so sodelovali: Rokodelci, moravški glasbeniki, narodne 

Rokodelci opravili inventuro za leto 2009
noše, navijači in kelnerca Lucija 
Gorjup. Rokodelce imajo radi 
tudi mediji, tako so naši izdelki 
krasili občinsko glasilo občine 
Lukovica Rokovnjač, Novice iz moravške doline. O 
nas so pisali tudi Domžalske novice, Tedenska tribuna 
Slovenskih novic, Rokovnjač, ATV Litija.
Rokodelske delavnice so zelo priljubljene, zato z njimi 
nadaljujejo. Sodelovali bodo na prireditvah na obmo-
čju Srca Slovenije in širše. Sodelovali z mediji in vsemi, 
ki jih ljudsko izročilo in rokodelstvo zanima.
Občnega zbora se je udeležil tudi župan Martin 
Rebolj. Rokodelce je pohvalil, da s svojim delom ne 

promovirajo samo sebe ampak tudi občino Moravče, povsod 
kamor gredo. Prosil jih je za sodelovanje tudi v letu 2010. 
Program sodelovanja na občinskih prireditvah je enak kot v 
preteklih letih. V Moravčah bo v septembru srečanje šestih 
podeželskih držav, kjer bomo sodelovali tudi mi.. Delovanje 
rokodelcev so pohvalile tudi predstavnice društva Skrinjca 
iz Lukovice in Društva žena in deklet Vače, kisi želijo sode-
lovanja z rokodelci tudi v prihodnje.

Eva Babnik

Delavnica izdelovanja 
pekovskega peciva

V KŠD Peče smo v soboto, 27.2.2010, organizirali delavni-
co izdelovanja pekovskega peciva. Bodoči pek, Marko Lalič, 
nam je predstavil osnovne zakonitosti oblikovanja testa in 
nas tudi naučil izdelati nekaj osnovnih pekovskih izdelkov. 
Imel je  kar precej dela, saj je bila to najbolj obiskana de-
lavnica od vseh, ki smo jih do sedaj organizirali. Dekleta 
in žene, pa tudi nekaj fantičkov, so z velikim zanimanjem 
poslušali navodila in kasneje tudi prosili za pomoč in 
nasvete. Poskrbljeno je bilo tudi za najmlajše, ki so listali 
Pekarno Mišmaš in druge pekovsko obarvane slikanice. 
Vzdušje je bilo izredno prijetno in sproščeno, vrhunec pa 
je doseglo na koncu delavnice, ko smo izmed obiskovalcev 
izžrebali dobitnike okusnih nagrad izpod rok našega peka. 
Zadovoljstvo je bilo tako na strani organizatorja, kot tudi 
med obiskovalci in za to se moramo zahvaliti prav vsem, 
ki ste poleg pekača s seboj prinesli tudi dobro voljo.  Hvala 
Mlinarstvu Rotar, ki je podarilo moko za delavnico. Več 
fotografij z delavnice si lahko ogledate na spletni strani 
www.pece.si in nasvidenje do prihodnje delavnice!

A.L.

ŠD Javoršica je organiziralo pohod 
deklet in žena na Limbarsko goro
Dan pred praznikom se nas je trinajst odpravilo na pohod, 
za katerega upamo, da bo postal tradicionalen, na Lim-
barsko goro.

Začele v Zg. Javoršici, v Moravčah pa so se nam pridružile 
še ostale članice. Spremljalo nas je lepo sončno in malce 
vetrovno vreme. Vrh Limbarske gore smo osvojile v treh ka-
tegorijah, zelo hitra, hitra in malenkost manj hitra skupina. 
Predstavnika moškega spola sta poskrbela za obdaritev z 
vrtnicami.
V gostišču smo se okrepčale, nasmejale, naklepetale,...
vse kar pač punce rade počnemo. V  društvo smo sprejele 
2 novi članici in pobudo za kolesarski maratonček 2010 
ter odločitev, da prihodnje leto za potrebe ŠD  Javoršica 
rezerviramo kar celotno gostišče.
Posebna pohvala gre našim trem najmlajšim udeleženkam 
v kategoriji pod 10 let Petri, Niki in Ali. Pogrešale smo 
predstavnice v kategoriji babic, zato upamo, da se nam bo 
na 2. pohodu v prihodnjem letu pridružila kakšna več.

Špela Šafar
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Društva

Naše planinsko društvo je 26. 02. 2010 imelo redni letni 
občni zbor. Prisostvovalo je veliko članov in gostje: župan 
občine Martin Rebolj z ženo, podžupana Cerar Roman in 
Ravnikar Stanislav ter člani sosednjih planinskih društev. 
Po planinski himni okteta Peče pod vodstvom Mira Ca-
pudra, je vse navzoče pozdravil predsednik PD Moravče 
Janez Jesenšek. Predlagal je enominutni molk v spomin 
preminulega, dolgoletnega planinca Marijana Grilja. 
Sledila so poročila. Pohodi so se opravljali po načrtu. Marka-
cisti opravljajo delo vestno, tako, da so pota okoli Moravške 
doline lepo označena in očiščena. Zahvalil se je vsem donator-
jem. Pohvalil je delo planincev pri gradnji planinskega doma. 
Tajnik g. Lavrič Leon je poročal o članstvu, sejah, akciji »50 
vrhov PD Moravče.« Pohodnikom smo v 4 letih podelili 260 
planinskih značk. Povabil je člane na pohod po Vegovi poti, 
ki je posvečena pokojnemu vodniku in markacistu Marijanu 
Grilju. Jurček Novak je podal poročilo o delu z osebami s 
posebnimi potrebami. Opisal je življenje v taborih z njimi. 
Sledila so poročila mentoric planinskega krožka OŠ Jurija 
Vege Moravče, Krtina. Učenci-planinci so prejeli priznanja. 
Poročilo gradbenega odbora je podal g. Janez Vesel. Naštel je 
dela, ki so opravljena na domu. Med drugim je tudi napeljana 
centralna kurjava. Opravili so 637 ur prostovoljnega dela. 

Občni zbor Planinskega društva Moravče

Podano je bilo poročilo nadzornega odbora in blagajnice.
Sledile so pozdravne besede gostov sosednjih organizacij, 
ki so izrazili pohvale glede delavnost in marljivosti planin-
cev pri gradnji planinskega doma.
Vse navzoče člane Občnega zbora je pozdravil tudi župan 
Martin Rebolj. Predsedujoči se je vsem gostom zahvalil za 
vzpodbudne besede in pohvale. Predsednik društva Janez 
Jesenšek je prebral plan dela in pohodov za letošnje leto. 
Zahvalil se je vsem sponzorjem za naklonjenost in pomoč. 

Ante Pajk

V petek, 12. marca so člani in simpatizerji OZZB za vrednote 
NOB Moravče imeli redni letni občni zbor.
Udeležili so se ga tudi povabljeni gostje sosednjih organi-
zacij OZZB Lukovica, Prevoje, Zlato polje, Dol, Dolsko, 
Domžale. Zbora se je udeležil tudi župan občine Moravče 
in podžupan Ravnikar Stanislav, ki je bil imenovan za de-
lovnega predsednika zbora.
Predsednik tov. Jože Kveder je pozdravil vse prisotne. Z 
enominutnim molkom smo počastili spomin na naše dolgo-
letne člane: Francko Grabnar, Jožeta Lundra ter dr. Đuriča 
Radomirja. 
Sledila so poročila: predsednika, tajnika in blagajnika. Vse 
leto smo se udeleževali slavnostnih proslav: ob 64-letnici 
osvoboditve koncentracijskega taborišča na Ljubelju, na 
svečani proslavi v partizanskih Dražgošah, Graški gori, ob 
65. obletnici AFŽ v Dobrniču, na Pokljuki, na Oklem. Na 
vseh proslavah so bili tudi naši praporščaki. S prisotnostjo 
smo pokazali, da cenimo vrednote, spoštujemo spomin na 
padle borce za svobodo. Tudi v moravški dolini smo pri-
pravili svečane proslave. Osrednja je bila v Češnjicah ob 
64 letnici poboja aktivistov pred spominskim obeležjem. S 
krajšo proslavo smo se Milana Janežiča, ki je padel prav 
na ta dan pred 65. leti
Obnovili smo tri spomenike in nadaljevali projekt obnove 
vseh spomenikov. Prizadevali si bomo za pridobitev soglasja 
lastnikov zemljišč, na katerih spomeniki stojijo. Z njimi bo 
potrebno doseči dogovor. Upamo, da bo uspelo.
Skrbeli bomo za sodelovanje s sosednjimi organizacijami. 
Kot vsako leto, bomo tudi letos obiskali in obdarili naše 
starejše člane. Zahvalili so se donatorjem za pomoč. Nego-
vali bomo tradicijo ZZB NOB. Skrbeli bomo za pridobitev 
novih članov.
Župan, ki je pozdravil zbor, je izrazil prepričanje, da so vre-

Občni zbor OZZB za vrednote NOB Moravče
dnote, ki jih gojijo, trajne. Predstavniki sosednih organizacij 
OZZB so pohvalili naše delo in dobro sodelovanje z njimi.
Člani so vabljeni na množično slovensko proslavo 8. maja 
na Prešernovem trgu v Ljubljani in 9. maja na osrednjo 
proslavo v taborišču Mauthausen.

Ante Pajk

Nageljček ob 8. marcu tudi za 
članice Društva upokojencev 

Moravče
Društvo upokojencev Moravče je letos pozvalo nežni spol 
k praznovanju dneva žena. Na sam praznik so se ženske 
zbrale v Domu upokojencev in prisluhnile kratkemu kul-
turnemu programu. Zapeli so jim domači moški, Nuša in 
Ciril sta nanizala nekaj veselih. Predsednik društva, Franc 
Novak jih je kratko nagovoril. Na mizi so se našle dobrote 
prijaznih donatorjev, v roki vsake udeleženke pa nagelj. 
Gre za aktivnosti upokojencev, za druženje in mednarodni 
praznik, dan žena, je ena od priložnosti.

RV

Planinski naraščaj prejel priznanja
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Društva

Tuštanjčanke so vsak marec 
povabljene na praznovanje

Nekateri pravijo, da sta marčevska ženska praznika preveč 
poudarjena in da ženske tega ne potrebujejo. Izkušnje Dru-
štva krajanov kažejo drugače. Že nekaj let zapored moški 
pripravijo srečanje, na katerem slavljenke nimajo nobenih 
obveznosti. Ženskam je namenjen program, letos so to bili 
pevci Grajskega okteta, razvajajo jih z moško postrežbo in 
z nageljčki, skratka pripravijo jim prijazno popoldne. Fran-
ci Cerar, predsednik društva, pravi, da brez res tehtnega 
razloga nobena ne ostane doma. 
Ženske so vesele pozornosti. Do moških, ki se nerodno 
sučejo s pladnji, so prizanesljive. Nič zato, če bo jutri vse 
po starem, saj se imamo tudi tako radi. Ostane pa lep 

spomin in drugo leto bodo Tuštanjčanke komaj čakale na 
dan praznovanja, ko jim bodo moški spet stregli.

RV

Kulturno društvo Tine Kos Moravče, takrat Izobraževalno dru-
štvo Tine Kos Moravče, je leta 1949 ustanovil Srečko Brlot. 
Na začetku slavnostne akademije je bil predstavljen kratek 
film o življenju in delu Tineta Kosa, ki je bil značilni kipar 
socialnega realizma. Tine Kos je bil rojen 29. januarja 1894 
na Planini v Češnjicah, zato so ga domačini najbolj poznali 
pod imenom »Planinski Tine«. Ljudsko šolo je obiskoval v 
Moravčah. Po posredovanju in podpori učitelja Janka To-
mana, ki je pri njem odkril izredno nadarjenost za risanje, 
se je nadalje šolal v Ljubljani. Kasneje je šel študirat na 
umetnostno akademijo na Dunaj, ki jo je končal leta 1920. 
Ko se je kot absolvent vrnil, je pet let ustvarjal v domačem 
kraju v prostorih Češnjiškega gradu. Kasneje je odprl atelje 
v Ljubljani, kamor se je tudi preselil. Umrl je leta 1979. 
Opus njegovih del je obsežen, saj obsega preko 220 kipar-
skih del iz različnih materialov.
Od njegovih večjih del je treba omeniti Miklošičev spomenik 
pred sodiščem v Ljubljani, kip Pravice v portalu sodišča, kip 
kneza Koclja v beograjski skupščini, kip Zmage v Tivoliju, 
spomenik borca v Moravčah. Na Jurkovi hiši v Moravčah 
je marmornat portret pisatelja Frana Detela, Osnovna šola 
Jurija Vege v Moravčah pa hrani njegovo plastiko Sejalec, 
ki jo je ob otvoritvi 1967 poklonil šoli. Med najbolj cenjenimi 

Kosovimi umetninami so tudi kipi: Mati reže otrokom kruh, 
Žanjice, Godec, Mati. Na razstavi v Parizu je leta 1937 za 
plastiko Mati z otrokom prejel zlato odlikovanje, leta 1950 
pa je prejel tudi Prešernovo nagrado.
V 60. letih delovanja Kulturnega društva v Moravčah, se je 
zvrstilo veliko članov društva katerega namen je širiti slo-
vensko besedo in pesem. Danes v okviru društva, katerega 
predsednik je Franc Podržaj, delujeta Moški pevski zbor pod 
vodstvom Mira Capudra ter Ženska vokalna skupina Oda, 
pod vodstvom Milana Kokalja, ki sta se bila tudi glavna 
nastopajoča na akademiji. Kulturni društvo je na proslavi 
prvič podelilo priznanje za častnega člana društva, katerega 
je prejel Franc Vehovec st. Na proslavi pa so bile podeljena 
tudi priznanja Javnega sklada za kulturo (izpostava Dom-
žale) Miru Capudru, Milanu Brodarju ter Milanu Kokalju. 
Društvu so bile izrečene mnoge lepe želje in čestitke, med 
drugim so jim čestitali župan Martin Rebolj, Zveza borcev 
za vrednote NOB Moravče, KID Limbar, Godba Moravč, 
KD Vrhpolje, Grajski oktet. Kulturno društvo je društvo z 
dušo in srcem, zato v svoje vrste vabijo vse, ki se jim želijo 
pridružiti, takšno tradicijo je namreč treba negovati in 
ohranjati za vse bodo rodove.

Maja Hren

60 let Kulturnega 
društva Tine Kos 
Moravče
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S šolo za šolo

Zimske počitnice, pust in ročna 
dela
Priložnosti za medsebojno druženje in koristno preživljanje 
prostega časa smo namenili v Limbarju tudi ta počitniški 
čas, ki je bil za otroke in mladino pustno in pomladno 
obarvan. Poleg pustnih mask smo na ustvarjalnih delavni-
cah izdelovali tako uporabne (voščilnice) kot tudi zabavne 
izdelke. Ustvarjali smo iz papirja, blaga in volne.
 Velikodušno so se odzvali tudi tokrat domači in okoliški 
donatorji  v veselje izdelovalcev kot tistih, ki bodo v praznič-
nih marčnih dneh deležni njihove ustvarjalnosti. Naj se jim 
zahvalimo: cvetličarni Klavdija, trgovini Pletina in Target, 
Filcu Mengeš, AŽ, Karina mami, POT in Papirnici Vevče. 

mentorica Irena Malovrh

Po večletnih prizadevanjih gasilske zveze Slovenija, skupaj 
z upravo RS za zaščito in reševanje, nam je uspelo v osnov-
ne šole uvesti izbirni predmet VARSTVO PRED POŽARI, 
NARAVNIMI IN DRUGIMI NESREČAMI .
Izbirni predmet bo imel velik pomen pri širjenju varnostne 
kulture s področja zaščite in reševanja ter s področja požar-
ne varnosti. Učni načrt je nastajal v sodelovanju z Upravo 
Republike Slovenije za zaščito in reševanje, Zavoda za 
šolstvo in učiteljev praktikov. Osnovne šole bodo z uvedbo 
predmeta začele že v šolskem letu 2010/11. 

Nagradni obisk
Henkel Slovenija in Engrotuš sta v okviru humanitarnega 
projekta »Opremimo vrtcem glasbene kotičke! Za naše 
male muzikante!« razpisala nagradni natečaj za 20 najlepših 
pesmic na državni ravni.  Pesmice je poslalo več kot 100 
vrtčevskih skupin., med katerimi je bila po mnenju strokovne 
žirije izbrana tudi naša pesem Nagajivci, ki smo jo napisali 
skupaj z otroki iz skupine Žogic. Izmed 20 izbranih pesmic pa 
je slovenski pevec Rok Ferenja že izbral eno pesmico, ki jo je 
uglasbil, ter bo prvič javno predstavljena na novinarski konfe-
renci v sredo, 17. marca, v Oslariji v Planetu Tuš v Kranju.

V marcu nas je obiskala predstavnica Polona Šrbec, ki nam 
je podelila bogate nagrade; glasbila in stolčke za opremo 
glasbenega kotička,  mi pa smo ji v zahvalo zapeli venček 
naših najlepših pesmi in se hitro z iskrivimi očmi odpravili 
ustvarjati z instrumenti. 

Vrtec Moravče, Skupina Žogice, mentorica: Ana Gerčar

Obisk babice Silve Kosec

V začetku marca nas je z obiskom razveselila babica Silva 
Kosec, kot se tudi sama rada poimenuje. Čeprav ni babica 
kateremu izmed naših varovančkov, je babica svojim štirim 
že skoraj odraslim vnukom. 
Napisala nam je prijazno pismo, v katerem je pojasnila, 
da se rada druži z otroki in jim nadvse rada kaj zapoje, 
predvsem slovenske narodne pesmi.
Tako nas je popeljala v prijetno dopoldne ob prepevanju 
pesmi, s svojim radoživim govorom in iskrivimi očmi pa nas 
je popolnoma prevzela. Res nam je polepšala pust, oblačen 
dan, za spomin pa nam je podarila CD s pesmicami, na 
katerem jih prepeva sama.

Ana Gerčar

Predmet bodo poučevali pedagoški delavci, ki imajo tudi 
ustrezno gasilsko izobrazbo, v pomoč pa jim bodo tudi 
ustrezno izobraženi gasilci (častniki). Za izvajanje vaj lahko 
gasilska zveza Slovenije poleg gasilske opreme in inštruk-
torjev nudi tudi svoje objekte in vadbene prostore.
Tudi prostovoljna gasilska društva v gasilski zvezi Moravče 
naj pozitivno vplivajo na mladino, da bi si jih čim več kot 
izbirni predmet izbralo varstvo pred požari, naravnimi in 
drugimi nesrečami.

Za GZ Moravče, Ivan Lebar

Varstvo pred požari in naravnimi nesrečami – izbirni predmet v osnovnih šolah
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Šport

Med nami je udeleženec nedavnih olimpijskih iger
Profesor športne vzgoje Domen Pociecha, ki je za določen 
čas zaposlen na moravški osnovni šoli, je bil udeleženec ne-
davnih olimpijskih iger v kanadskem Vancouverju. Menimo, 
da je to zadosten razlog, da s tem simpatičnim športnikom, 
ki mu je dokaj nenavadni priimek zapustil ded poljskega 
rodu, opravimo kratek pogovor.
Na OI ste nastopili kot sankač. Kje živite in kje 
sankate?

Živim nedaleč od tu, v Kisovcu. Pridružil sem se Sankaške-
mu društvu Zagorska dolina.
Kakšne so sploh možnosti za treninge v Sloveniji?

Prave sankaške proge v Sloveniji ni in je tudi še ne bo. Gre 
namreč za investicijo v višini 150 milijonov evrov. Proga v 
Vancouverju je baje stala 200 milijonov njihovih dolarjev. 
V Kisovcu imamo 60 metrov dolgo betonsko sankališče, 
kjer treniramo na koleščkih. Starejši vadimo start, mlajši 
pa se učijo zavijati.
Kako ste se sploh uvrstili na igre?

Kriterije postavlja mednarodna sankaška zveza. Najpo-
membnejša norma je, da se izkažeš z varno vožnjo, kar sem 
z dvotedenskim treningom v Vancouverju tudi dokazal. Pred 
tem sem tam opravil v letih 2008 in 2009 tri treninge. V 
sezoni 2009/10 sem se uvrstil med 40 najboljših sankačev 
na svetu.
Kako pa je financiranjem? Predvidevam, da v tem 
športu ni toliko sredstev kot v nekaterih, ki so bolj 
popularni.

To seveda drži. Nekaj sredstev zberemo v društvu, pomagata 
pa slovenska in mednarodna sankaška zveza. 
Kako ste doživljali OI?

To so bile že moje druge igre. Pred tem sem sodeloval v 
Torinu. Gre za fantastičen in enkratni športni dogodek. Ves 
poprejšnji trud in garanje sta poplačana.
Včasih je veljalo geslo, da je važno sodelovati. Danes 
vse večkrat slišimo, da šteje le medalja. Kaj menite o 

tem?

Žal to drži. Kapital, 
ki sponzorira šport, 
se poplača le z do-
seženimi medaljami. 
Tako je vsaj njihovo 
razmišljanje. Gre za 
začaran krog. Meda-
ljo pa lahko dosežeš, 
poleg garanja, le s 
tem, da imaš dovolj 
sredstev.
Pri sankanju se 
dosegajo visoke 
hitrosti. Kako je 
poskrbljeno za 
varnost?

Načeloma dobro. Hi-
trosti so res visoke Sam sem dosegel 146 km/h. Nesreča, ki 
se je pripetila na igrah, bo, brez dvoma, povzročila, da bodo 
varnostni standardi še višji. Ni pa za pričakovati, da bi or-
ganizator priznal kako svojo napako. Športniki smo morali 
podpisati izjavo, da tekmujemo na lastno odgovornost.
Sliši se, da ste med mlade, ki jih vzgajate in učite, 
vnesli precej zanimanja za šport?

Verjetno bi ta odgovor morali iskati drugje. Moje znanje, 
predvsem pa veselje do različnih športnih panog, se trudim 
prenašati na mlade in jih spodbujati k tem aktivnostim.
Kakšni so načrti za naprej?

Želim se udeležiti vsaj ene tekme za svetovni pokal in držav-
nega prvenstva, ki bo seveda tudi v tujini. Veliko bo odvisno 
od nove zaposlitve, če in kje jo bom dobil. V našem poklicu 
je trenutno zelo težko dobiti delo, zato sem še posebej vesel, 
da lahko delam v Moravčah.

EV

Pričetek spomladanskega 
dela sezone 09/10

Ob izidu te številke Novic bodo nogometaši domačega NK 
Termit Moravče že dobro zakorakali v spomladanski del 
nogometne sezone. Do oddaje tega prispevka smo doživeli 
nekaj lepih športnih dogodkov.
Kot prve moramo omeniti naše naj-
mlajše nogometne upe iz skupine 
dečkov do osem let, ki so pod vod-
stvom trenerja Burja Aleša , dosegli 
izjemne rezultate. Nastopili so na 
treh prijateljskih turnirjih in sicer v 
Trbovljah, Kamniku in Litiji. Na dveh 
so, z izjemno srčno igro, osvojili po-
kala za prvo mesto, ki krasita police 
naše klubske brunarice in povrhu 
pa še pokal za najboljšo igralko, ki 
ga je prejela mlada nogometašica 
Klopčič Lara iz Vrhpolj.

Kadeti in mladinci združene ekipe Roltek Termit pa so 
poleg prijateljskih srečanj odigrali tudi že prvo tekmo spo-
mladanskega kroga. Kadeti so tekmo izgubili, mladinci pa 
so dosegli neodločen izid.
Članska ekipa se je na prijateljskih srečanjih pomerila v 
Velenju z NK Šoštanj in Vranskem z istoimenskim klubom 
in tekmi izgubili, premagali pa so tekmece iz NK Dob.
Prav posebno doživetje pa je bilo srečanje naših članov z 

ekipo iz Slovaške SK Igram. Tekma 
je bila, zaradi vremenskih razmer, od-
igrana v športnem parku Radomlje 
in se končala z našo zmago 4:0. Po 
tekmi smo slovaško ekipo povabili v 
Moravče na odlični domači golaž in 
slastni jabolčni zavitek. Zadovoljstvo 
obeh ekip je bilo več kot očitno.
Vse ljubitelje nogometa vabimo, 
da se udeležujejo tekem naših 
selekcij.

Bojan Bibič
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Iz naših krajev

www.moravce. si

Urbanija Matilda iz Pogleda 5, je praznovala svoj devetde-
seti rojstni dan. Župan Martin Rebolj jo je obiskal v Domu 
upokojencev Mengeš, kjer zadnjih sedem let skrbijo zanjo. 
Pripravili so ji slavje, kakršnega pripravijo svojim varovan-
cem za okrogle obletnice, s čestitkami in s šopkom. Obiskali 
so jo domači. Kot se spodobi za tak jubilej, so razrezali tudi 
torto. V preteklosti je gospa Matilda v redkih trenutkih, ko 
si je lahko vzela malo časa zase med kmetovanjem, službo v 
Tosami in materinstvom trem otrokom, rada vzela v roke har-
moniko. Zato ji je bilo petja domskega ženskega pevskega 
zbora na njenem praznovanju devetdesetletnice še posebej 
všeč. Nekaj pesmi sta zapeli skupaj z malo pravnukinjo in 
močno sta se privili druga k drugi.

Osemdeset let je praznoval Franc Lajevec iz Gore pri 
Pečah 30 
O mojem življenju lahko v Moravške novice kaj napišejo, 
je dejal, ko ga je za visoki jubilej obiskal župan Martin 
Rebolj.  
Z materjo sta se prebijala skozi trdo življenje na kmetiji. Ve-
likokrat se je delo končalo šele proti polnoči. Po napornem 
delu čez dan, je bilo potrebno nanositi še vodo iz studenca, 
Marklovca. Peš, ker takrat druge možnosti pač ni bilo, je 
hodil v peško šolo, k maši na Vače.  Spominja se težkih vojnih 
časov, ko so se pri njih ustavljali partizani. Njihova hiša je 
bila zanesljiva. Ko se je gradila cesta Moravče – Izlake, je 
tudi on dobil delo. Počasi so si lahko nabavili delovne stroje 
in težavnega dela je bilo manj.
A težko življenje ga je utrdilo. Še danes z ženo marsikaj po-
storita na kmetiji. Seveda sta najbolj vesela, kadar pridejo 
na obisk vsi štirje vnuki in pravnučka.

Visoki jubilej, 80 let je praznovala Rozalija Kovič, Spodnji 
Tuštanj 18 

Jubilanti v občini Moravče
Župan je s čestitkami obiskal občanke, ki so 

praznovali svoj visoki življenjski jubilej

Iskrenim čestitkam se pridružujemo tudi iz uredništva.
VR 

PSE POD NADZOR!
V Lovski družini Moravče znašajo izgube, predvsem pri sr-
njadi, kar tretjino odvzema iz lovišča. Eden glavnih vzrokov 
so tudi klateški ali potepuški psi, ki se podijo po naravi brez 
nadzora svojih lastnikov. Zato naprošamo vse lastnike psov, 
da poskrbijo, da bo takih dogodkov čim manj. Opozorili bi 
jih tudi, da živali v naravi ščitita tudi dva zakona: ZDLov-1, 
ki pravi: »Psov ni dovoljeno brez nadzora spuščati v prosto 
naravo. Lastnik je odgovoren za škodo, ki jo njegova žival 
prizadene divjadi. Z globo 420 do 1.200 EUR se kaznuje za 
prekršek posameznik, ki brez nadzora spušča psa v prosto 
naravo«. Zakon o varstvu živali pa določa: »Prepovedano je 
preganjanje v naravnem ali urbanem okolju živečih živali 
in preganjanje s pogonom, strašenjem ali nepotrebnim 
pregonom iz zavetišča in gnezdišča.«

LD Moravče
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Pisma bralcev

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

In kako je z omreženjem pri nas, v 
Moravčah?
V zadnjem času velikokrat omenjena različna omrežja, 
katera imajo za cilj podrejati politiko različnim, predvsem 
ekonomskim interesom posameznih skupin ali pa posa-
meznikov, so zanimiva ne le na državni ravni, temveč je 
veliko tega prisotno tudi na lokalni ravni, v občinah. Na 
žalost, tudi v naši občini, pa čeprav je o tem govoriti bo-
gokletno, mnogi si tega ne upajo, odgovorni pa to seveda 
vztrajno zanikajo. Seveda neposrednih dokazov o tem ni, 
so pa različni postopki in naključja, ki to verjetnost po-
trjujejo. Pred leti je bila šola na Vrhpolju deležna velike 
pozornosti predvsem zaradi njenega slabega stanja in je 
predstavljala nevarnost tako za otroke, kot tudi za učitelje. 
Takrat je občina z sanacijo to nevarnost odpravila, hkrati 
pa sprejela odločitev za čimprejšnjo gradnjo nove šole. 
Kmalu zatem je predstavljalo oviro za gradnjo, zemljišče 
ob šoli, katerega občina vse do danes ne more kupiti, bojda 
zaradi nerešenega lastništva. Nekateri drugi viri pa vedo 
povedati, da je lobiranje za neko drugo zemljišče, katero 
bi se dobro prodalo, močnejše in obstaja velika verjetnost, 
da se za ta namen tudi odkupi, ne glede na to, da bi to za 
občino predstavljalo večje finančno breme. Za izkoriščanje 
naravnih virov, v našem primeru kremenovega peska, je za 
povračilo ali tako imenovane koncesijske dajatve, občina 
upravičena do teh sredstev. Splošno znano je dejstvo, da 
podjetje Termit občini in državi ne plačuje teh dajatev 
glede na količino izkopanega kremenovega peska. Znan 
odgovor, da je občina pri tem nemočna, potrjuje sum o 
vspostavljenem omrežju. V preteklem letu so bile burne 
reakcije posameznikov, ko so prejeli odločbo o plačilu 
nadomestil za nezazidana stavbna zemljišča. Seveda so 
bili razočarani, ker ni bilo več privilegija, pa čeprav bi 
bili dolžni prispevek plačevati že nekaj let prej. Zasluga 
temu, da se je omreženje na tem področju prekinilo, pa 
vsekakor gre Nadzornemu odboru, ki je tej postavki na-
menil veliko pozornost, predvsem pa volje in trme, da je 
prišel do zahtevanih podatkov. Tudi politično omreženje je 
prisotno, predvsem v zadnjem času, pred lokalnimi volitva-
mi. Predstavitev in napoved ene od levih strank o skupnem 
nastopanju dveh strank na lokalnih volitvah vsekakor 
nakazuje na to, da se nekateri res ne morejo posloviti od 
privilegijev, čeprav njihov doprinos ni velik. Posebno še 
zato, ker člani druge stranke o tem skupnem nastopu ne 
vedo nič in so presenečeni to izvedeli iz medija.

Miran Cerar, predsednik OO ZARES Moravče

V SPOMIN
Mineva leto, odkar je odšel od nas dragi mož, oče 

in dedek 

MARIJAN GRIL 
iz Moravč

Za vedno bo ostal v naših srcih.

Vsem sorodnikom, prijateljem in znancem, ki obiskujete njegov grob in nas 
tolažite ob boleči izgubi, se iskreno zahvaljujemo.

Vsi njegovi

ZAHVALA
ob izgubi naše drage

ANGELE OREHEK 
rojene Lavrič

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in svete maše ter spremstvo na njeni 
zadnji poti. Zahvaljujemo se tudi OŠ Majde Vrhovnik in gospodu župniku za 

lepo opravljen pogrebni obred.
Vsi njeni

Ni noč, ampak luč,
ni konec, ampak začetek,
ni nič, ampak večnost.

V SPOMIN
V 80. letu starosti nas je po dolgotrajni iz zahrbtni bole-

zni zapustila naša draga mami, babi in stara mama

IVANKA SUŠNIK 
iz Zaboršta pri Domžalah

Toplo in iz vsega srca se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom, 
sodelavcem in znancem, ki so nam kakorkoli pomagali in nam stali ob strani, 
nam vlivali moči in tolažbo. Iskrena hvala za izrečena sožalja, cvetje, sveče 
in številno spremstvo na njeni zadnji poti. Posebna zahvala gre zaposlenim na 
oddelku H2 Onkološkega inštituta v Ljubljani, patronažni medicinski sestri 

Dragici ter dr. Mojci Zajc Kraševec.

Hčerka Andreja in Dragica z družinama

Življenje teče
kakor tiha reka,
le spomini zvesto
spremljajo človeka.

V 80. letu starosti je umrl naš dragi 

JANEZ OTRIN st. 
iz Domžal

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sodelavcem, sosedom in znancem, ki ste se v petek, 12. 
februarja, poslovili od njega, podarili cvetje in sveče, 
darovali za svete maše ter izrekli sožalje. Posebna zahvala 
podjetju Termit za častno stražo, g. Petru Janežiču za po-
slovilni govor, gasilskima društvoma Stob in Domžale, krajevnim skupnostim 

mesta Domžale ter župniku g. Janezu Šimencu in ostalim duhovnikom. 
S tvojim odhodom je nastala velika praznina, pogrešamo te, 

a spomini nate so topli in prijetni. 
Žena Ivanka, otroci Janez, Maja in Blaž z družinami

www.moravce. si
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Oglasi

V SPOMIN

JOŽETU BERGANTU st. 
iz Krašc

Bil si skromen in pošten. Z zaupanjem v boga si opravljal svoje življenjsko 
poslanstvo moža, očeta, starega ata v družini. Spomin tvojega življenja in 

marljivega dela ostaja pri nas.
Dom je prazen in otožen, 
glas tvoj se več ne sliši,

a beseda tvoja še v nas živi.
Hvala vsem, ki se ga spominjate, mu prižigate sveče 

ali molite v njegov spomin.

Vsi njegovi

2. aprila je minilo pet let, od kar te ni,
a naše še vedno solzne so oči
in nikdar ne bodo za teboj izbrisane sledi.

V SPOMIN
12. marca je minilo tri leta, odkar nas je zapustil naš 

ljubljeni sin in brat

ROK LAZAR 
iz Moravč

Hvala vsem, ki mu prižigate sveče in se ga spominjate.

Vsi njegovi

Solza, žalost, bolečina
te zbudila ni,
a ostala je tišina,
ki močno boli.
  (T. Pavček)

JOŽE RIBIč
7.5.1927- 3.4.2000

JOŽE RIBIč
1.2.1950-15.9.1980

V SPOMIN

iz Dešna

Hvala vsem, ki z lepo mislijo postojite ob grobu 
ter prižigate sveče v spomin.

Vsi njuni

Veterinarski dom Domžale d.o.o. Cesta talcev 10, Domžale
Republika Slovenija, Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano, Veterinarska uprava RS, izdaja pravilnik o ukrepih 
za ugotavljanje, preprečevanje širjenja in zatiranja stekline. Na 
podlagi tega pravilnika, se bo vršilo splošno cepljenje psov proti 
steklini, po sledečem razporedu v občini Moravče.

RAZPORED OBVEZNEGA CEPLJENJA 
PSOV PROTI STEKLINI

Dne: SREDA 31. 03. 2010 
09.00 - 09.15 Velika vas pri Gasilskem domu 
09.30 - 10.00 Sp.Prekar pri Dom krajanov, Hrib nad Ribčami 7
10.15 - 10.45 Katarija pri Srenjščku, Katarija 11 
11.00 - 11.15 Zg.Prekar pri Ribiču Zg.Prekar 6 
11.45 - 12.15 Dešen pri Ribiču Dešen 6
12.30 - 13.00 Gora p.Pečah na križišču za Sp. in Zg. Goro
13.15 - 13.45 Peče pri Malu, Peče 3
14.00 - 14.30 Mošenik pri križišču
14.45 - 15.15 Gaberje pod Limb.goro pri Trdin Jožetu Gabrje 12a
15.30 - 16.15 Drtija pri Mrčunu, Drtija 14 
Dne: čETRTEK 01. 04. 2010
09.30 - 10.00 Sp.Javoršica pri Nemec Joahim Sp.Javoršica 8
10.15 - 10.45 Vrhpolje pri Lenček Dominiku, Vrhpolje 18
11.00 - 11.45 Krašce pri Gasilskem domu
12.00 - 12.30 Dole p.Krašcah pri Cerar Tomažu, Dole p.Krašcah 26
12.45 - 13.30 Češnjice p.Moravčah pri Vesel Cirilu, Češnjice 16 
13.45 - 14.45 Moravče pri Gasilskem domu
15.00 - 15.30 Negastrn pri Kovič Martinu 
Cepljenje psov za zamudnike je v krajih, ter mestih v rednem 
cepljenju.
Dne: SREDA 07. 04. 2010
13.00 - 13.30 Vrhpolje
13.45 - 14.15 Moravče
14.45 - 15.00 Peče

Ne pozabite prinesti s seboj izkaznico o cepljenju psov » 
POTNI LIST ».
Imetniki psov morajo zagotoviti cepljenje psov proti bolezni, ko 
ti dopolnijo tri mesece starosti. Breje in doječe psice pa cepimo 
po odstavitvi.
Najpozneje ob prvem cepljenju morajo biti psi označeni z 
mikročipom in registrirani v skladu s predpisom.
S SEBOJ PRINESITE NAPISANO EMŠO ŠTEVILKO 
LASTNIKA PSA.
Posamezno cepljenje je v VETERINARSKEM DOMU 
DOMŽALE, CESTA TALCEV 10, vsak delavnik od 07.00 - 
12.00 in od 17.00 - 18.00, ter v sobotah od 07.00 - 09.00. 
Stroški cepljenja znašajo 34.89 EUR.

Občinska organizacija 
Društva upokojencev Moravče

VABI
na redni letni občni zbor, ki bo v petek, 

26. marca 2010 ob 16. uri v prostorih 
Kulturnega doma Moravče.
Cenjene članice in člane obveščamo, 
da osebnih vabil ne bomo pošiljali.

Prosimo, da se občnega zbora udeležite 
na podlagi tega vabila!

Vljudno vabljeni!
Franc Novak, predsednik

DRUŠTVO UPOKOJENCEV MORAVČE
VABI svoje članice in člane ter vse, 
ki se zavzemajo za zdravo življenje

v četrtek, 8. aprila 2010 ob 10. uri 
v Kulturni dom

na predavanje DEJAVNIKI TVEGANJA.
Profesorica zdravstvene vzgoje Andreja Heine 

bo predavala o holesterolu, krvnem sladkorju in 
krvnem tlaku in  pomenu zdrave prehrane.

Vljudno vabljeni!
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Odvoz kosovnih odpadkov 
iz gospodinjstev

Javno komunalno podjetje Prodnik d.o.o. bo v ob-
čini Moravče 6., 8. in 9. aprila 2010 opravljalo 
pomladanski odvoz kosovnih odpadkov iz gospo-
dinjstev.

Akcija je namenjena odstranjevanju kosovnih 
odpadkov iz gospodinjstev, ki morajo biti na dan 
rednega odvoza do 5. ure zjutraj postavljeni po-
leg zabojnika za komunalne odpadke.

Med kosovne odpadke iz gospodinjstev ne sodijo 
nevarni odpadki kot so: embalaža škropiv, olj in 
barv, lakov in podobno, katere odstranjujemo v po-
sebni akciji odvoza nevarnih odpadkov. 
Ravno tako ne sodijo med kosovne odpadke iz go-
spodinjstva avtomobilski deli, akumulatorji, gume 
in sodi, poleg že naštetega tudi ne bomo odstranje-
vali gradbenega materiala, vej drevja in živih meja.

Oglasi

»NARAVO VARUJ, APARATE IN BATERIJE LOČUJ!«
OŠ JURIJA VEGE MORAVČE

ZBIRALNA AKCIJA ODPADNE ELEKTRIČNE IN 
ELEKTRONSKE OPREME IN ODPADNIH BATERIJ

KDAJ: 12. IN 13. APRIL 2010

KJE: NA DVORIŠČU PRED OŠ JURIJA VEGE MORAVČE

Vabimo vse, ki imate doma kakršenkoli kos odpadne elek-
trične in elektronske opreme, da se akcije udeležite!

KAJ SE ZBIRA:
VELIKI GOSPODINJSKI APARATI (hladilniki, zamr-• 
zovalne omare in skrinje, štedilniki, pomivalni stroji, 
sušilni stroji, pečice, …)
MALI GOSPODINJSKI APARATI (sesalniki, el.metle, • 
el.orodje, tiskalniki, računalniki, mikserji, računalniki, 
radio aparati,…
DROBNI APARATI (telefoni, GSM, el.igrače, MP3, • 
brivniki, feni,…
TV IN MONITORJI (TV aparati in računalniški moni-• 
torji)
SIJALKE (varčne in fluoroscentne)• 
ODPADNE BATERIJE• 

Cenjene stranke obveščamo, da se je 

 

preselila na novo lokacijo in sicer 

 

kompaktne biološke
čistilne naprave
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Oglasi

Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

 
 
 
 
 

Alenka Župan  s.p.  
Računovodske in knjigovodske  storitve 

Poslovna programska oprema   
 Tomanova  pot 9, 1251  Moravče 

Telefon/Fax:  059 - 045 - 909  
Računovodstvo (GSM): 041 - 643 - 856  
E-mail: zupan.alenka@spc-zupan.si 

Program. oprema (GSM): 041 - 620 - 753  
     www.spc-zupan.si   E-mail: spczupan@spc-zupan.si 
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